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1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連第1座的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to Tower 1 is 15.65 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連第1座的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to Tower 1 is 15.65 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

CROSS SECTION PLAN  T1a
橫截面圖 T1a
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖

- 	 The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access 
adjacent to Tower 1 is 15.65 metres above Hong Kong Principal Datum 
(HKPD).

-  毗連第1座的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上15.65
米。

Cross-Section Plan T1a	 Tower 1

橫截面圖 T1a 第1座
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連第1座的一段垃圾收集車通道為香港主水平基準以上  米。

4. 毗連第1座的一段斜道往停車場為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Access for Refuse Collection Vehicle adjacent to Tower 1 is
15.95 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

4. The part of Ramp to Carpark adjacent to Tower 1 is 14.81 metres above
Hong Kong Principal Datum (HKPD).

CROSS SECTION PLAN  T1b
橫截面圖 T1b
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連第1座的一段垃圾收集車通道為香港主水平基準以上  米。

4. 毗連第1座的一段斜道往停車場為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Access for Refuse Collection Vehicle adjacent to Tower 1 is
15.95 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

4. The part of Ramp to Carpark adjacent to Tower 1 is 14.81 metres above
Hong Kong Principal Datum (HKPD).

CROSS SECTION PLAN  T1b
橫截面圖 T1b

TOWER 1
第一座

Cross-Section Plan T1b	 Tower 1

橫截面圖 T1b 第1座

- 	 The part of Access for Refuse Collection Vehicle adjacent to Tower 1 is 
15.95 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

- 	 The part of Ramp to Carpark adjacent to Tower 1 is 14.81 metres above 
Hong Kong Principal Datum (HKPD).

-  毗連第1座的一段垃圾收集車通道為香港主水平基準以上15.95米。
- 毗連第1座的一段斜道往停車場為香港主水平基準以上14.81米。
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連第2座的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to Tower 2 is 16.70 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

CROSS SECTION PLAN  T2a
橫截面圖 T2a
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連第2座的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to Tower 2 is 16.70 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

CROSS SECTION PLAN  T2a
橫截面圖 T2a

TOWER 2
第二座
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖

- 	 The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access 
adjacent to Tower 2 is 16.70 metres above Hong Kong Principal Datum 
(HKPD).

-  毗連第2座的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上16.70
米。

Cross-Section Plan T2a	 Tower 2

橫截面圖 T2a 第2座
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連第2座的一段垃圾收集車通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Access for Refuse Collection Vehicle adjacent to Tower 2 is
15.95 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連第2座的一段垃圾收集車通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Access for Refuse Collection Vehicle adjacent to Tower 2 is
15.95 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

CROSS SECTION PLAN  T2b
橫截面圖 T2b

TOWER 2
第二座

- 	 The part of Access for Refuse Collection Vehicle adjacent to Tower 2 is 
15.95 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

-  毗連第2座的一段垃圾收集車通道為香港主水平基準以上15.95米。

Cross-Section Plan T2b	 Tower 2

橫截面圖 T2b 第2座
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連第3座的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to Tower 3 is 17.65 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連第3座的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to Tower 3 is 17.65 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

CROSS SECTION PLAN  T3
橫截面圖 T3
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖

- 	 The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access 
adjacent to Tower 3 is 17.65 metres above Hong Kong Principal Datum 
(HKPD).

-  毗連第3座的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上
17.65米。

Cross-Section Plan T3	 Tower 3

橫截面圖 T3 第3座
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連第5座的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米 。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to Tower 5 is 17.90 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連第5座的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米 。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to Tower 5 is 17.90 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

CROSS SECTION PLAN  T5
橫截面圖 T5

TOWER 5
第五座

164

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖

- 	 The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access 
adjacent to Tower 5 is 17.90 metres above Hong Kong Principal Datum 
(HKPD).

-  毗連第5座的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上
17.90 米。

Cross-Section Plan T5	 Tower 5

橫截面圖 T5 第5座
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連1號洋房的一段行人路 (管翠路) 為香港主水平基準以上  米。

4. 毗連1號洋房的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 1 is
14.01 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

4. The part of Driveway / Emergency Vehicular Access adjacent to House 1
is 15.00 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連1號洋房的一段行人路 (管翠路) 為香港主水平基準以上  米。

4. 毗連1號洋房的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 1 is
14.01 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

4. The part of Driveway / Emergency Vehicular Access adjacent to House 1
is 15.00 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖

- 	 The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 1 is 14.01 metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD).

- 	 The part of Driveway / Emergency Vehicular Access adjacent to House 1 is 15.00 metres above 
Hong Kong Principal Datum (HKPD).

- 毗連1號洋房的一段行人路(管翠路)為香港主水平基準以上14.01米。
- 毗連1號洋房的一段車道/緊急車輛通道為香港主水平基準以上15.00米。

Cross-Section Plan H1a & H1b	 House 1

橫截面圖 H1a及H1b 1號洋房
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連2號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  15.850 米 (橫截

面圖 H2a)及15.380 米 (橫截面圖 H2b)。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to House 2 is 15.850 metres (Cross-Section Plan H2a) and
15.380 metres (Cross-Section Plan H2b) above Hong Kong Principal
Datum (HKPD).
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H2b

H2a

備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連2號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  15.850 米 (橫截

面圖 H2a)及15.380 米 (橫截面圖 H2b)。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to House 2 is 15.850 metres (Cross-Section Plan H2a) and
15.380 metres (Cross-Section Plan H2b) above Hong Kong Principal
Datum (HKPD).

地下

1樓

2樓

天台

2號 洋房

最低住宅樓層水平 米花槽

3號 洋房

 私人花園

地庫2樓 停車場 / 機房

地庫1樓 停車場  / 車路 / 機房

私人花園

緊急車輛通道及
上落貨通道

CROSS SECTION PLAN  H2a and H2b
橫截面圖 H2a 及 H2b

HOUSE 2
2號洋房

Cross-Section Plan H2a
橫截面圖 H2a

Cross-Section Plan H2b
橫截面圖 H2b

Cross-Section Plan H2a 橫截面圖 H2a Cross-Section Plan H2b 橫截面圖 H2b

166

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖

- 	 The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access adjacent to House 2 is 
15.850 metres (Cross-Section Plan H2a) and 15.380 metres (Cross-Section Plan H2b) above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD). 

- 毗連2號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上15.850米(橫截面圖H2a)及
15.380米(橫截面圖H2b)。

Cross-Section Plan H2a & H2b	 House 2

橫截面圖 H2a及H2b 2號洋房
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TOWER 2
第2座

H3

備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連3號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  16.28 米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to House 3 is 16.28 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

CROSS SECTION PLAN  H3
橫截面圖 H3
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連3號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  16.28 米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to House 3 is 16.28 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

CROSS SECTION PLAN  H3
橫截面圖 H3
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖
Cross-Section Plan H3	 House 3

橫截面圖 H3 3號洋房

- 	 The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access 
adjacent to House 3 is 16.28 metres above Hong Kong Principal Datum 
(HKPD).

- 毗連3號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上
16.28米。
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連5號洋房及6號洋房的一段行人路 (管翠路) 為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 5 and
House 6 is 14.50 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

CROSS SECTION PLAN  H5-6
橫截面圖 H5-6

HOUSE 5 and HOUSE 6
5號洋房 及 6號洋房
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連5號洋房及6號洋房的一段行人路 (管翠路) 為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 5 and
House 6 is 14.50 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

CROSS SECTION PLAN  H5-6
橫截面圖 H5-6

HOUSE 5 and HOUSE 6
5號洋房 及 6號洋房
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖
Cross-Section Plan H5 & H6	 House 5 and House 6

橫截面圖 H5及H6 5號洋房及6號洋房

- 	 The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 5 
and House 6 is 14.50 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

- 毗連5號洋房及6號洋房的一段行人路(管翠路)為香港主水平基準以上
14.50米。



發展項目界線
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連7號洋房的一段行人路 (管翠路) 為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 7 is
15.83 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

CROSS SECTION PLAN  H7
橫截面圖 H7
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發展項目界線
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連7號洋房的一段行人路 (管翠路) 為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 7 is
15.83 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

CROSS SECTION PLAN  H7
橫截面圖 H7

HOUSE 7
7號洋房
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖
Cross-Section Plan H7	 House 7

橫截面圖 H7 7號洋房

- 	 The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 7 is 
15.83 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

- 	 毗連7號洋房的一段行人路(管翠路)為香港主水平基準以上15.83米。 



發展項目界線
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連8號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  17.90 米。

4. 毗連8號洋房的一段行人路 (管翠路) 為香港主水平基準以上  17.65 米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of  Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to House 8 is 17.90 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

4. The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 8 is
17.65 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
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Cross-Section Plan H8b
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Key Plan 指示圖

Kwun Chui Road 管翠路

N

HOUSE 12
12號洋房

TOWER 1

第1座TOWER 3第3座

TOWER 5

第5座

TOWER 2
第2座

H8b

H8a

備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連8號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  17.90 米。

4. 毗連8號洋房的一段行人路 (管翠路) 為香港主水平基準以上  17.65 米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of  Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to House 8 is 17.90 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

4. The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 8 is
17.65 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
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Cross-Section Plan H8a
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Cross-Section Plan H8b
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖

- 	 The part of  Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access adjacent to House 8 is 
17.90 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

- 	 The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 8 is 17.65 metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD).

- 毗連8號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上17.90米。
- 毗連8號洋房的一段行人路(管翠路)為香港主水平基準以上17.65米。

Cross-Section Plan H8a  橫截面圖 H8a Cross-Section Plan H8b  橫截面圖 H8b

Cross-Section Plan H8a & H8b	 House 8

橫截面圖 H8a及H8b 8號洋房
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Key Plan 指示圖
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HOUSE 12
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TOWER 1

第1座TOWER 3第3座

TOWER 5

第5座

TOWER 2
第2座

H9a

H9b

備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連9號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

4. 毗連9號洋房的一段行人路 (管翠路) 為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to House 9 is 17.90 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

4. The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 9 is
17.65 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

發展項目界線
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Cross-Section Plan H9b
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Key Plan 指示圖
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HOUSE 12
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第1座TOWER 3第3座
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第5座

TOWER 2
第2座

H9a

H9b

備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連9號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

4. 毗連9號洋房的一段行人路 (管翠路) 為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to House 9 is 17.90 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

4. The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 9 is
17.65 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

發展項目界線
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Cross-Section Plan H9b
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Cross-Section Plan H9a & H9b	 House 9

橫截面圖 H9a及H9b 9號洋房
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖

Cross-Section Plan H9a 橫截面圖 H9a Cross-Section Plan H9b 橫截面圖 H9b

- 	 The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access adjacent to House 9 is 
17.90 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

- 	 The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 9 is 17.65 metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD).

- 毗連9號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上17.90米。
- 毗連9號洋房的一段行人路(管翠路)為香港主水平基準以上17.65米。
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Key Plan 指示圖
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HOUSE 12
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TOWER 1

第1座TOWER 3第3座

TOWER 5

第5座

TOWER 2
第2座

H10

備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連10號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

4. 毗連10號洋房的一段行人路 (管翠路) 為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to House 10 is 17.90 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

4. The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 10 is
17.65 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

CROSS SECTION PLAN  H10
橫截面圖 H10
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Key Plan 指示圖

Kwun Chui Road 管翠路

N

HOUSE 12
12號洋房

TOWER 1

第1座TOWER 3第3座

TOWER 5

第5座

TOWER 2
第2座

H10

備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連10號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

4. 毗連10號洋房的一段行人路 (管翠路) 為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to House 10 is 17.90 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

4. The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 10 is
17.65 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

CROSS SECTION PLAN  H10
橫截面圖 H10

HOUSE 10
10號洋房
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖
Cross-Section Plan H10	 House 10

橫截面圖 H10 10號洋房

- 	 The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access 
adjacent to House 10 is 17.90 metres above Hong Kong Principal Datum 
(HKPD).

-	 The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 10 is 
17.65 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

- 毗連10號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上
17.90米。

- 毗連10號洋房的一段行人路(管翠路)為香港主水平基準以上17.65米。



發展項目界線

地下

1樓

2樓

管翠路

天台

11號 洋房

私人花園

上落貨通道
私人花園

斜坡

 行人路

 馬路

最低住宅樓層水平

米

米

米

地庫1樓  機房

地庫2樓 停車場 / 機房

 機房

公用綠化

HOUSE 17
17號洋房

HOUSE 15
15號洋房

HOUSE 16
16號洋房

HOUSE 11
11號洋房

HOUSE 10
10號洋房

HOUSE 9
9號洋房

HOUSE 8
8號洋房

BLOCK 2
2號別墅 BLOCK 1

1號別墅

HOUSE 7
7號洋房

HOUSE 3
3號洋房

HOUSE 5
5號洋房

HOUSE 6
6號洋房

HOUSE 2
2號洋房

HOUSE 1
1號洋房

Key Plan 指示圖
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第5座

TOWER 2
第2座

H11

備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連11號洋房的一段上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

4. 毗連11號洋房的一段行人路 (管翠路) 為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Loading / Unloading Access adjacent to House 11 is 17.90
metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

4. The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 11 is
17.65 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

CROSS SECTION PLAN  H11
橫截面圖 H11

HOUSE 11
11號洋房

發展項目界線
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Key Plan 指示圖
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HOUSE 12
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第5座

TOWER 2
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H11

備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連11號洋房的一段上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

4. 毗連11號洋房的一段行人路 (管翠路) 為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Loading / Unloading Access adjacent to House 11 is 17.90
metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

4. The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 11 is
17.65 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

CROSS SECTION PLAN  H11
橫截面圖 H11

HOUSE 11
11號洋房
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖
Cross-Section Plan H11	 House 11

橫截面圖 H11 11號洋房

- 	 The part of Loading / Unloading Access adjacent to House 11 is 17.90 
metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

- 	 The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to House 11 is 
17.65 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

- 毗連11號洋房的一段上落貨通道為香港主水平基準以上17.90米。
- 毗連11號洋房的一段行人路(管翠路)為香港主水平基準以上17.65米。
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TOWER 2
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H12

備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平。

3. 毗連12號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to House 12 is 17.00 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

CROSS SECTION PLAN  H12
橫截面圖 H12
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TOWER 2
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平。

3. 毗連12號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to House 12 is 17.00 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).
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橫截面圖 H12
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖

- 	 The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access 
adjacent to House 12 is 17.00 metres above Hong Kong Principal Datum 
(HKPD).

- 毗連12號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上
17.00米。

Cross-Section Plan H12	 House 12

橫截面圖 H12 12號洋房
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H15

備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平。

3. 毗連15號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to House 15 is 17.00 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平。

3. 毗連15號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to House 15 is 17.00 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

CROSS SECTION PLAN  H15
橫截面圖 H15
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖

- 	 The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access 
adjacent to House 15 is 17.00 metres above Hong Kong Principal Datum 
(HKPD).

- 毗連15號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上
17.00米。

Cross-Section Plan H15	 House 15

橫截面圖 H15 15號洋房
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平。

3. 毗連16號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to House 16 is 17.00 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平。

3. 毗連16號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to House 16 is 17.00 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

CROSS SECTION PLAN  H16
橫截面圖 H16
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖

- 	 The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access 
adjacent to House 16 is 17.00 metres above Hong Kong Principal Datum 
(HKPD).

- 毗連16號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上
17.00米。

Cross-Section Plan H16	 House 16

橫截面圖 H16 16號洋房
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連17號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to House 17 is 17.40 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

CROSS SECTION PLAN  H17
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H17

備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連17號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to House 17 is 17.40 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

CROSS SECTION PLAN  H17
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖

- 	 The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access 
adjacent to House 17 is 17.40 metres above Hong Kong Principal Datum 
(HKPD).

- 毗連17號洋房的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上
17.40米。

Cross-Section Plan H17	 House 17

橫截面圖 H17 17號洋房
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TOWER 2
第2座

BL1

備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連1號別墅的一段行人路 (管翠路) 為香港主水平基準以上  米。

4. 毗連1號別墅的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Pedestrian Road (Kwun Tsui Road) adjacent to Block 1 is
16.45 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

4. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to Block 1 is 17.40 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

CROSS SECTION PLAN  BL1
橫截面圖 BL1
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連1號別墅的一段行人路 (管翠路) 為香港主水平基準以上  米。

4. 毗連1號別墅的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Pedestrian Road (Kwun Tsui Road) adjacent to Block 1 is
16.45 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

4. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to Block 1 is 17.40 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).

CROSS SECTION PLAN  BL1
橫截面圖 BL1

BLOCK 1
1號別墅

178

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19

N

Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖
Cross-Section Plan BL1	 BLOCK 1

橫截面圖 BL1 1號別墅

- 	 The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to Block 1 is 
16.45 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

- 	 The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access 
adjacent to Block 1 is 17.40 metres above Hong Kong Principal Datum 
(HKPD).

- 	 毗連1號別墅的一段行人路(管翠路)為香港主水平基準以上16.45米。
- 	 毗連1號別墅的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上

17.40米。 
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備註：

1. （     ）代表香港主水平基準以上的高度（米）。

2. （       ）虛線代表最低住宅樓層水平 。

3. 毗連2號別墅的一段行人路 (管翠路) 為香港主水平基準以上  米。

4. 毗連2號別墅的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上  米。

Note:

1. （  ）Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

2. （  ）Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.

3. The part of Pedestrian Road (Kwun Tsui Road) adjacent to Block 2 is
18.20 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

4. The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access
adjacent to Block 2 is 17.90 metres above Hong Kong Principal Datum
(HKPD).
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發 展 項 目 中 的 建 築 物 的 橫 截 面 圖19
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Legend 圖例：
	 Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum. 

代表香港主水平基準以上的高度(米)。
 Dotted line denotes the level of the lowest residential floor. 

虛線代表最低住宅樓層水平。

Key Plan

索引圖

- 	 The part of Pedestrian Road (Kwun Chui Road) adjacent to Block 2 is 
18.20 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

- 	 The part of Emergency Vehicular Access & Loading / Unloading Access 
adjacent to Block 2 is 17.90 metres above Hong Kong Principal Datum 
(HKPD).

- 	 毗連2號別墅的一段行人路(管翠路)為香港主水平基準以上18.20米。
- 	 毗連2號別墅的一段緊急車輛通道及上落貨通道為香港主水平基準以上

17.90米。

Cross-Section Plan BL2	 BLOCK 2

橫截面圖 BL2 2號別墅


